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طی یك ماه آینده امور مربوط به نیروهای ایثارگر خاتمه می یابد
مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان خبر داد:

تبدیل وضعیت ایثارگران بر اساس قانون در ماه آتی بطور کامل 
انجام می شود و به اتمام می رسد.

بهمن داراب زاده مدیر عامل شــرکت بــرق منطقه ای گیلان  
در خصــوص تبدیل وضعیت ایثارگران گفــت:  حدود 80 درصد 
ایثارگرانی که حائز شــرایط برای تبدیل وضعیت  بودند، کارشان 
انجام شــده و احکام تعداد زیادی صادر شده و احکام تعدادی نیز 

در شرف صدور می باشد.
وی افزود: وقفه موجود بخاطر این اســت که بعضی از ایثارگران 
درآوردن مدارک خود بطور یکجا عمل نکردند و طی یک ماه آینده 

تغییر وضعیت تمامی ایثارگران به اتمام می رسد.
داراب زاده گفــت: تعداد عزیزان ایثارگر در شــرکت برق منطقه 
ای گیلان که مشــمول قانون می شــوند 117 نفر است، 82 نفر 

احکامشــان صادر شده، 7 نفر در فرایند بررسی و اخذ تاییدیه قرار 
دارند و 28 نفر دیگر هم در مراحل فرایند گزینشی می باشند.

وی افــزود: 26 نفر از نیروهای ایثارگر مربوط به شــرکت های 
طرف قرارداد با شــرکت برق هستند که امور 18 نفر از آنها انجام 
شده و 8 نفر نیز در حال انجام است که در آینده به ما ملحق شده 

و مشغول کار خواهند شد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

رئیس هیئت مدیره فولاد مبارکه نقش این شرکت 
را در ایجاد ارزش افزوده برای کشــور مهم ارزیابی 
کــرد و گفت: فولاد مبارکه در دهه های گذشــته 
توانســته قابلیت هــای خوبی از خــود به نمایش 
بگذارد که باعث ارتقــای جایگاهش در صنعت و 
اقتصاد کشور شده اســت و نتیجه این قابلیت ها، 
تولید محصولاتی اســت که این شرکت را ازنظر 

کیفی به بهترین ها در منطقه تبدیل کرده است.
به گزارش امتیاز، رئیــس هیئت مدیره فولاد 
مبارکه به همراه جمعی از اعضای هیئت مدیره این 
شــرکت از خطوط تولید و تصفیه خانه پساب فولاد 

مبارکه بازدید کردند.
محســن صالحی نیا رئیس هیئت مدیره شــرکت 
فــولاد مبارکه در این بازدید اظهار کرد: شــرکت 
فولاد مبارکه به عنوان یک مجموعه بزرگ صنعتی 
کشور، نقش بســیار مهمی در ایجاد ارزش افزوده 
و صادرات دارد و تأمین کننده نیازهای بســیاری از 

صنایع تولیدی کشور است.
رئیــس هیئت مدیــره شــرکت فــولاد مبارکه 
خاطرنشان کرد: فولاد مبارکه برنامه های ویژه ای 
بــرای ایجاد تنوع در تولید محصولات خود دارد تا 
بتواند نیاز صنایع پایین دستی همچون خودروسازان 
و تولیدکنندگان لوازم خانگی را برطرف ســازد تا از 

واردات در این زمینه جلوگیری کرده باشد.
وی اذعان داشــت: پروژه های توســعه ای فولاد 
مبارکــه همچون پــروژه احداث واحــد نورد گرم 
شــماره 2، ایجاد نیروگاه های خورشیدی، بادی و 

ســیکل ترکیبی برای تولیــد 1500 مگاوات برق 
و... که هم راســتا با یکدیگر برای تکمیل زنجیره 
تولید از کنسانتره تا تولید محصولات نهایی انجام 
می شــود، می تواند گام مهمی برای تحقق جهش 

تولید محصولات کیفی فولادی در کشور باشد.
وی ادامه داد: دســتاوردهای متعدد فولاد مبارکه 
نشــان می دهد که این شــرکت در مســیر عمل 
به رســالت خــود، فعالیت هــای همه جانبه ای در 

زمینه هــای اقتصادی، صنعتی و مســئولیت های 
اجتماعی انجام می دهد و این حرکت همیشه باید 
به صورت مســتمر ادامه یابد چراکه موفقیت های 
امروز حاصل فعالیت در عرصه های مختلف به ویژه 

تولید و تأمین زیرساخت های لازم است.
رئیس هیئت مدیره شــرکت فولاد مبارکه تأکید 
کرد: فــولاد مبارکه باید به مدیــران، کارکنان و 
شــرکت های زیرمجموعه خود که طی ســالیان 
متمادی تلاش های گســترده ای در جهت رشد و 
ارتقای صنعت و اقتصاد کشــور داشــته اند، افتخار 

کند.
وی ابراز داشت: فولاد مبارکه در دهه های گذشته 
توانسته قابلیت های خوبی از خود به نمایش بگذارد 
که باعث ارتقای جایگاهــش در صنعت و اقتصاد 
کشور شــده اســت و نتیجه این قابلیت ها، تولید 
محصولاتی است که این شــرکت را ازنظر کیفی 

به بهترین ها در منطقه تبدیل کرده است.
صالحی نیا متذکر شــد: علی رغم اعمال تحریم ها 
و محدودیت های بین المللی طی سال های گذشته، 
امروز فــولاد مبارکه به نقطه ای رســیده که این 
تحریم ها را مدیریت می کند و با حمایت از نخبگان 
و شــرکت های دانش بنیان نقش مهمی را در این 

عرصه ایفا می کند.

استقرار میزخدمت شرکت ملی پخش 
فراورده های نفتی منطقه گلستان در 

شهرک صنعتی گنبدکاووس
رییس شــرکت ملی پخش فراورده هــای نفتی ناحیه 
گنبدکاووس از اســتقرار میز خدمت جهت پاســخگویی 
بــه متقاضیــان و مصرف کنندگان فــراورده های نفتی 

داد. خبر 
به گزارش روابط عمومی شــرکت ملی پخش فراورده های 
نفتی منطقه گلســتان، هادی قرلســفلی ضمــن اعلام این 
خبر افزود: بــه منظور افزایش میــزان رضایتمندی، رعایت 
حقوق شــهروندی و کاهش هزینه های مراجعین، رییس و 
کارشناسان شرکت در ناحیه گنبدکاووس با حضور در شهرک 
صنعتی این شهرســتان به ســوالات و درخواستهای  حوزه 
فراورده های نفتی مراجعین بصورت چهره به چهره پاسخگو 
بــوده و راهنماییهای لازم را جهت رفع مشــکلات احتمالی 

انجام دادند.

مدیر شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان:
درتحویل بنزین به نرخ دوم و باکارت 
آزاد جایگاهها هیچگونه وقفه ایی در 

استان وجود ندارد
در راســتا و ادامه بررسی های میدانی سرزده و همچنین 
هوشــمند از جایگاه های عرضه سوخت، مدیر شرکت ملی 
پخش فراورده هــای نفتی منطقه گلســتان ازتعدادی از 

بازدید کرد. جایگاه های سوخت شهرستان کردکوی 
در این بازدیــد افتخاری اعلام نمــود: مجاری عرضه 
تامین فــرآورده و موجودی، خدمت رســانی  ازجهــت 
بهینــه، داشــتن کارت آزاد بنزین، وضعیــت مطلوب و 

دارند. بروزی 
وی به فعالان شــبکه های اجتماعــی و فضای مجازی 
توصیه نمودند، قبــل ازدرج هرگونه خبر بویژه اخبار منفی 
که موجبات تشــویش اذهان عمومــی را بدنبال خواهند 
داشــت و مورد ســوء اســتفاده  معاندین و بدخواهان از 
این اخبار  می شــود، جهت صحت و ســقم خبر، نخست 
ازمســئولین شهرســتانی  اســتعلام، و درصــورت تائید، 
موضــوع را بعنــوان یک فرصــت برای خدمات رســانی 
مطلوبتر تلقی، واقدامات اصلاحی را بدون رادیکال کردن 

نمایند.  مطالبه  فضا، 
مدیر شــرکت ملی پخش فــراورده های نفتــی منطقه 
گلســتان درادامه افزود: مردم جهت دریافت سوخت بنزین 
بــه نرخ ۳000 تومانــی می توانند هم از کارت ســوخت 
جایگاههــا که به تعداد کافــی در مجاری عرضه  و مراکز 
ادارات شهرســتانی موجــود  و جوابگوی نیاز اســتان نیز 
می باشد اســتفاده نمایند و هم از کارت هوشمند سوخت 
خودشــان، ضمن اینکه هرگونه شایعه درخصوص افزایش 
قیمــت بنزین یــا حــذف کارت ازجایگاهها نیز، شــدیداً 

تکذیب می گردد.

پایش عملکرد جایگاههای عرضه 
سوخت تحت پوشش شرکتهای 

زنجیره ای توزیع در منطقه گلستان
در راســتای اجرای دســتورالعملهای صادره و تاکید مدیر 
شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه گلستان مبنی 
بر توزیع مطلوب سوخت به مصرف کنندگان، مجاری عرضه 
تحت تحت پوشــش شــرکتهای زنجیره ای توزیع )برند( در 

استان گلستان پایش و بازدید شدند.
بررسی و تداوم الزامات شرکت ملی پخش در راستای حفظ 
بهداشت ایمنی و محیط زیســت و استانداردهای صنعتی و 
فنی، تحقق اهداف صیانت از حقوق شهروندی و ارباب رجوع 
و بررســی کمی و کیفی فرآورده های توزیعی از اهم اهداف 

این بازدیدها بوده است.  
بر پایــه این گزارش، کارشناســان حوزه بازرســی، روابط 
عمومی، مهندســی، اچ اس ای، حراست، و سامانه هوشمند 
دفاتر عملیاتی، عملیــات جایگاهها، مخازن و تمامی نازل ها 
را در ۳9 باب جایگاه مشــمول این طرح مورد صحت سنجی 
قرار می دهند تا سوخت مورد نیاز مصرف کننده ها با کیفیت و 
به مقدار مناســب برابر با استاندارهای شرکت ملی پخش در 

جایگاه ها توزیع شود.
گفتنی است هدف از بازدیدهای فوق بهبود مستمر وضعیت 
جایگاه ها می باشــد و  نواقص مشاهده شده طی درج در یک 
چک لیســت به مدیران و مالکان جایگاه ها اعلام و توســط 
معاونت بازرگانی منطقه و رؤســای نواحی مورد پیگیری قرار 

می گیرد.

تاکید بر فرهنگسازی مبانی اولیه 
حقوقی در جامعه و در بین آحاد مردم 
رئیس کل دادگستری آذربایجان غربی در نشست خبری با 
مطبوعات و رســانه های گروهی از ضعف دانش حقوقی در 
جامعه انتقاد کرد و خواستار فرهنگسازی مبانی اولیه حقوقی 

در جامعه و در بین آحاد مردم شد. 
ناصر عتباتی با تاکید بر اینکه تمام تلاش دســتگاه قضایی 
کاهش پرونده ها، صیانت و حمایت قضایی، کمک به دولت 
و تبیین راهبردها و امنیت استاندارد گفت : نقش رسانه های 

گروهی در تبیین این مهم بسیار حیاتی و ضروری است.
رئیس دســتگاه قضایی هشــدار داد : هیچ خط قرمزی در 
تبییــن و ایجاد امنیت در جامعه نداریم کــه به عنوان مثال 
جلوی ارازل و اوباش و هنجارشــکنان گرفته شــده است و 
اجازه نخواهیم داد اســتان جولانگاه ارازل و اوباش بشود و 
امنیت اجتماعی خواسته همه دستگاه ها و عموم مردم است. 
عتباتی اذعان کرد : نظارت بر حسن اجرای قوانین بصورت 

جدی در دستور کار دستگاه قضایی قرار گرفته است. 
وی تاکیــد کرد : با تلاش دســتگاه قضایی و همه مردم و 
اولیای دم و هســته های بخشش ســال گذشته بیش از 65 

پرونده قضایی قتل منجر به صلح و سازش شد.
ناصر عتباتی گفت : آذربایجان غربی در ردیف 5 استان امن 

کشور قرار دارد و در اکثر جرایم مهم با کاهش روبرو است.

رئیس هیئت مدیره شرکت فولاد مبارکه مطرح کرد؛

فولاد مبارکه در ایجاد ارزش افزوده و صادرات نقش مهمی را ایفا میکند 

معاون خدمات شــهر شهرداری کرج با اشــاره به اینکه طرح جهادی علمداران 
خدمــت از نیمه دوم ســال گذشــته در مناطق دهگانه شــهرداری کرج اجرایی 
شــده، اظهار کرد: طی این مدت هشــت هزار بیمار از خدمــات درمانی رایگان 

شده اند. مند  بهره 
به گزارش امتیاز، غلامرضا رضوانی با اشــاره به اینکه طرح جهادی علمداران 
خدمت از نیمه دوم ســال گذشته در مناطق دهگانه شهرداری کرج به اجرا درآمده، 
اظهــار کرد: طی این مدت هشــت هزار بیمار از خدمات درمانــی رایگان بهره مند 

شده اند.
وی ادامه داد: در اجرای این طرح خدمات مختلفی از جمله درمانی، عمرانی، فرهنگی، 
توسعه فضای سبز، آموزش آتش نشانی، ترافیکی و ...  به ساکنان مناطق کم برخوردار 

کرج ارایه شده است.
رضوانی افزود: جمعیت هلال احمر در بخش درمان، آستان قدس رضوی در بخش نقل 
و انتقال بیماران به مراکز درمانی، گروه جهادی نورالشهدا در زمینه درمان، مشاوره های 
حقوقی، روانشناســی، آموزش خیاطی وآرایشــگری با شــهرداری همراهی می کنند.

وی اظهار داشــت: تیم های درمانی نیز متشــکل از دندانپزشک، پزشک عمومی، ماما، 
متخصص زنان و کودکان، متخصص پوســت، بینایی سنجی و شنوایی سنجی هستند 
که به بیماران نیازمند به طور رایگان خدمات ارایه می دهند.رضوانی گفت : بیمارانی که 
توسط پزشکان ویزیت می شوند در همان مکان نیز داروخانه اختصاص یافته تا داروهای 

مورد نیاز بیماران به آنها داده شود.

 مدیرعامل جمعیت هلال احمر اســتان گیــلان گفت: مردم باید 
توجه کنند که به هیچ عنوان نباید در مناطق شنا ممنوع شنا کنند، 
متأسفانه اکثر آمارهای غرق شدگی ما ناشی از شنا در مناطق »شنا 
ممنوع« اســت. به نقل از روابط عمومی جمعیت هلال احمر استان 
گیلان؛سیاوش غلامی مدیرعامل جمعیت هلال احمر گیلان در این 
راســتا با اشــاره به اجرای طرح امداد و نجات ساحلی گفت: متولی 
امداد و نجات ســاحلی وزارت کشــور است و ما هم به عنوان یکی 
از دستگاه های مشــارکت کننده در این طرح حضور داریم، در این 
خصوص نیز کمیته ای در وزارت کشور تشکیل شده که جلساتی هم 
به منظور اتخاذ تدابیر و تمهیدات بهتر برگزار کرده اســت.غلامی با 
بیان اینکه با پایان امتحانات دانش آموزان و آغاز فصل تابستان عمدتاً 
در استان های شمالی کشور علی الخصوص گیلان حوادث مرتبط با 
غرق شدگی رخ می دهد، اظهارکرد: در همین راستا نیز طرح امداد و 
نجات ساحلی را آغاز می کنیم و عوامل امدادی ما در این طرح حضور 
خواهند داشت.مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان گیلان با بیان 
اینکه طرح امداد و نجات ساحلی تا پایان تابستان و در صورت نیاز در 
هفته های اول مهرماه نیز ادامه خواهد داشت، اظهار داشت: علاوه بر 
این طرح تابستانی، پایگاه های امداد و نجات ساحلی جمعیت هلال 
احمر گیلان در طول سال فعال است.غلامی با تاکید بر اینکه حضور 
امدادگران هلال احمر در طرح های سالم سازی دریاست، گفت: مردم 
باید توجه کنند که به هیچ عنوان نباید در مناطق شــنا ممنوع شنا 
کنند، متأسفانه اکثر آمارهای غرق شدگی ما ناشی از شنا در مناطق 
»شنا ممنوع« است.مدیرعامل جمعیت هلال احمر گیلان با هشدار 
نسبت به شنا کردن در رودخانه ها و پشت سدها نیز اظهارکرد: باید 

توجه جدی نیز به این مساله شود و امیدواریم که مسئولین تمهیدات 
بیشتری در مورد شــنا کردن در پشت سدها اتخاذ کنند، البته خود 
مردم نیز باید توجه داشــته باشند که پشت سدها و رودخانه ها جای 
مناسبی برای شنا کردن نیست و در محل هایی هم که تابلوی »شنا 
ممنوع« نصب شــده یعنی خطری وجود دارد که آن محل را برای 
شــنا کردن ناامن کرده است.ســیاوش غلامی در انتها خاطرنشان 
کرد: افرادی که مسلط به شــنا نیستند هم باید توجه داشته باشند 
که از حضور در عمق بیشــتر از یک چهارم تا یک سوم بدنشان در 
آب خودداری کنند.شایان ذکر است؛ امیرعباس گچکار معاون امداد 
و نجــات، علی مقبل خزانه دار و امید عظیمیان معاون امور جوانان 
جمعیت هلال احمر استان گیلان از معاونین حاضر در این نشست 
بودند، همچنین روئسا و مسئولین امداد 9 شعب ساحلی نیز در جلسه 

حضور داشتند.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان فارس گفت: ۴0 درصد 
از منابع آبــی در فارس به علل مختلف هدر می رود و می توان 
گفت ســهم قابل توجه ای از این میزان به انشعابات غیر مجاز 
برمی گــردد. علی جان صادق پور در جمع خبرنگاران بیان کرد: 
بیش از چهار هزار و 200 روستا تحت پوشش این شرکت هستند 
این در حالی است که در بیش از دو هزار و ۴00 روستا به صورت 
مستقیم فعالیت می کند.وی ادامه داد: با توجه به اینکه 117 شهر 
اســتان فارس تحت پوشــش این اداره هستند شاهد هستیم که 
یک میلیون و 100 هزار مشترک در فارس وجود داشته که 622 
هزار مشــترک نیز در حال دریافــت خدمات مربوط به فاضلاب 
هســتند. صادق پور ادامه داد: ۴ تصفیه خانه آب در استان فارس 
در حال اجرا است و یک تصفیه خانه نیز در مرحله ساخت به سر 
برده اســت این در حالی است ه برای تأمین آب در استان فارس 
از بیش از یک هزار و 200 حلقه چاه نیز اســتفاده شده تا بتوان 
نسبت به تأمین آب اقدام کرد.او یادآور شد :85 درصد از کل آب 
شرب مورد نیاز این جمعیت از محل منابع زیرزمینی و 25 درصد 
از منابع ســطحی تأمین و توزیع می شود البته سرانه مصرف آب 
در فارس حدود 200 لیتر بوده و در مقایســه با میانگین جهانی 
بسیار بالاتر است و از کل مشترکان تحت پوشش آبفای فارس، 
۴8 درصــد بیش از الگو، آب مصرف می کنند و ۴7 درصد در حد 
الگوی تعیین شــده قرار می گیرند، البته 5 درصد از مشــترکان 
هم غیر خانگی اســت.مدیرعامل شــرکت آبفای استان فارس 
خاطرنشــان کرد: ۳60 میلیون مترمکعب آب در ســال از منابع 
مختلف اســتحصال می شود که بالغ بر ۴0 درصد از این آب هدر 

می رود.این مقام مســئول معتقد اســت: به عنوان مثال با قطع 
یک انشــعاب غیرمجاز در شهرســتان کازرون، مشکل آب یک 
روســتا کاملًا حل شــده یا در فیروزآباد با قطع تعدادی انشعاب 
غیرمجاز، تأمین آب یک روستا امکانپذیر شده است این در حالی 
اســت که برای برطرف کردن مشکلات این بخش اولویت اول، 
فرهنگ سازی، اطلاع رســانی و آگاهی بخشی است، باید تعداد 
انشعاب ها یا برداشــت های غیرمجاز کاهش یابد تا در نهایت به 
نقطه مواجهه قانونی و قطع انشــعاب موارد باقیمانده اندیشید و 
عمل کرد.به گفته او امســال با توجه به میزان برداشت از منابع 
آبی، تداوم و تشــدید خشکســالی، افزایش جمعیت، رشد تعداد 
مشــترکان و …، شــاهد بروز تنش آبی در ۳2 شــهر و ۴۴8 
روســتای استان هســتیم که این میزان حدود ۳6 درصد از کل 

جمعیت استان فارس را تشکیل می دهد.

به دنبال شــیوع شایعاتی در فضای مجازی مبنی بر شیوع وبا از طریق مصرف آب 
شرب شبکه و رد این شایعه توســط دانشگاه علوم پزشکی اصفهان، شرکت  آبفای 
اســتان اصفهان نیز هر گونه انتقال بیماری از طریق شــبکه آب شــرب اصفهان را 

می کند.   تکذیب 
آب شرب 58 شــهر و ۳80 روســتای تحت پوشش سامانه آبرســانی اصفهان 
بــزرگ از طریــق تصفیه خانه آب باباشــیخعلی تامین و پــس از گذراندن همه 
فرایندهــای تصفیه، ازن زنی و کلر زنی شــده و میزان کلر باقیمانده در شــبکه 
آب شــرب بر اساس اســتاندارهای  105۳ بوده و  در محدوده 0.5 تا 0.8 میلی 

باشد. می  لیتر  بر  گرم 
همچنین بــه صورت روزانه همه آزمون های میکروبی و شــیمیایی برای اطمینان از 

سلامت آب شرب توسط آزمایشگاه های شرکت آبفا انجام می شود.
همچنین به استحضار مشترکین عزیز می رساند با توجه به در مدار قرار گرفتن تعدادی 
از چاه های متفرقه با هدف جبران کمبود آب شــرب و بهداشت در فصل گرم سال؛ آب 
استحصال شده همه این چاه ها به صورت دائم گندزدایی و کلرزنی شده و کنترل های  
بهداشــتی لازم توسط مرکز بهداشت استان و شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان به 

صورت دایم  انجام می شود.
بر همین اســاس همشــهریان گرامی و روستاییان عزیز ســاکن در 100 شهر و 9۴8 
روســتای تحت پوشش خدمات شــرکت آب و فاضلاب استان اصفهان از سلامت آب 
شرب شبکه آبرسانی کاملا مطمئن باشند و یقین داشته باشند که امکان انتقال بیماری 

وبا از طریق آب تصفیه و گندزدایی شده  وجود ندارد.  

مدیرعامل آب و فاضلاب مازندران با بیان اینکه زیرساخت های آب استان متناسب با 
جمعیت شناور نیست، گفت: برای ارتقای آن نیازمند توجه ملی هستیم.

بهزاد برارزاده در نشســت با خبرنگاران در خصوص هم اندیشی و بهینه سازی مصرف 
آب اظهار داشــت: زیر ساخت متناسب با کمتر از ســه میلیون نفر جمعیت است و این 
زیرساخت پاســخگوی نیازها نیست زیرا در اســتان حداقل از پنج تا هفت میلیون نفر 

میزبانی می کنیم.
وی افزود: در اســتان 12 درصد از آب های سطحی استفاده می کنیم و 88 درصد دیگر 
شــامل ۳7۳ درصد از چشــمه ها و729 درصد از چاه ها بهره برداری می شــود و این به 

معنای فقر مطلق است.
مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان با اشاره به دغدغه فراوان برای خدمات رسانی 
در این حوزه گفت: 150 دیزل برای آبرســانی داریم و قرار شــد از طریق منابع ملی به 

مازندران نگاه ویژه ای و شرایط خاص در نظر گرفته شود.
وی بیان داشت: شرق استان تشنه است زیرا در شرق استان نمی توان چاهی حفر کرد 
از نکا تا گلوگاه لب تر و لب شــور اســت و نیازمند این هستیم از آب های زیر زمینی به 

سمت آب های سطحی برویم.
برارزاده یادآور شــد: دو هزار و 922 روســتا با ۴۴9 هزار خانوار را داریم و هزار و 680 

روستا با بیش از ۳2۴ هزار نفر خانوار تحت پوشش هستند و خدمات رسانی می شوند.
وی با اظهار اینکه هزار و 12۴2 روســتا غیر تحت پوشــش هستند، گفت: در شرایط 
پایداری برای هر نفر 700 لیتر ذخیره باید وجود داشــته باشد در حالی که میزان حجم 

ذخیره ما 58۳ لیتر است و جوابگوی استانی با این حجم مسافر نیست.

بیش از ۸ هزار بیمار از خدمات 
درمانی رایگان برخوردار شدند

هدر رفت ۴۰ درصدی منابع آب در فارسنشست توجیهی طرح های ساحلی برگزار شد

آب شرب اصفهان کاملا سالم و 
بهداشتی است

 زیرساخت های آبی 
پاسخگوی نیازها نیست

در راستای اجرای طرح علمداران خدمت؛ 

مدیر عامل آبفای فارس خبر داد؛با حضور معاونین، کارکنان و عوامل امدادی جمعیت هلال احمر استان گیلان؛

مدیرعامل آب و فاضلاب مازندران:شیوع وبا در اصفهان تکذیب شد؛


